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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Miért nem indult vizsgálat az orbáni pedofilhálózat ellen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Bizonyára Ön is  tudja,  hogy a sajtóban megjelent,  bizonyított  információk szerint Tarlós István
főpolgármestersége  alatt  a  bicskei  gyermekotthon  két  dolgozója  már  2011-ben  elmondta  a
Fővárosnak,  hogy a gyermekotthon igazgatója  zaklatja  a  gyerekeket,  mégsem történt  semmi.  A
sajtóban azóta megszólalt  dolgozók nagyon világos  és  konkrét  dolgokról  számoltak be akkor  a
Főváros fideszes vezetésének, többek között egy bent lakó kisfiúról, aki elmondta nekik, hogy V.
János, az igazgató benyúlt a nadrágjába. A dolgozók ezt elmondták a Főváros Oktatási, Gyermek-
és Ifjúságvédelmi Főosztályának, az ügy azonban rejtélyes módon elhalt, nem történt semmi. Bár a
rendőrségi nyomozás elindult, V. Jánost nem függesztették fel, nem indult ellene vizsgálat. V. János
a magyar kormányzat minden szintjére beépült orbáni pedofilhálózat védelme alatt folytathatta a
bicskei gyerekek szexuális bántalmazását.
 
Abba most nem mennék bele, hogy ha Magyarország még jogállam lenne és független lenne az
igazságszolgáltatás,  akkor  most  nemcsak K. Endréje  és V.  Jánosa lenne a  jobboldalnak,  hanem
legalább egy T. Istvánja, de még egy O. Viktorja is talán. Azonban 13 évvel ezelőtt a Fidesz vezette
fővárosi önkormányzat nem tette a dolgát, mert a Fideszbe beépült orbáni pedofilhálózat sikeresen
eltussolta  a  bicskei  pedofil  bűncselekményeket.  Öt  évnek  kellett  eltelnie,  hogy  a  bicskei
gyermekotthon  dolgozóinak  feljelentése  után  a  pedofil  igazgatót  végre  eltávolítsák  a  gyerekek
közeléből és letartóztatásba kerüljön.
 
Kérdezem hát Miniszter Urat:
 

• A jelenleg az Ön felügyelete alá tartozó gyermekvédelmi szakigazgatás kapott 



információkat 2011-ben a Fővárosi Önkormányzattól a bicskei pedofil igazgató tetteiről?
• Zajlik-e vizsgálat azzal kapcsolatban, hogy hány pedofilt és pedofilsegítőt mosdathatott ki 

az orbáni pedofilhálózat?
• Ha nem, akkor ki tiltotta meg a vizsgálatot?

 

Várom válaszát!
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